

Rapportering

Werkgroep	Bestuursvergadering
Datum	28/10/2015
Aanwezig	Filip Santy, Freddy Van Meenen, Isabel Bulcaen, Chantal Lambrecht, Rik Corne, Dries Bossuyt, Elias Leplae, Zoë Debrulle, Aaron Eggermont, Wannes Gekiere
Verontschuldigd	Lander Desramault
Afwezig	Karel Francois, Mathijs Coine, Brecht Van Meenen, Julie Leman

Te beslissen door kern RvB

Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vergaderverslag

1 Bestuurszaken

1.1 Goedkeuring notulen vorige vergadering

- Publicatie van raad van bestuur is gebeurd in Belgisch Staatsblad
- Wannes is bezig met een eerste poging voor een nieuwe website.
- 13 september, Aaron heeft de start zeker onthouden. Opkomst van de muzikanten was goed.
- Partituren loopt goed.

1.2 Rapportering kern 13 oktober en opvolging

- **Vervanging Mathijs**

Iedereen heeft een mail ontvangen over het ontslag. Is positief ontvangen.

Stellen we de vacature open voor iedereen, of gaan we via andere kanalen? Doen we dit met de aankondiging van de vorige oproep? Vorige vacaturebericht werd opgediept. Kandidaten moeten bereid zijn een directieopleiding te volgen in conservatorium of in deeltijds kunstonderwijs.

Mathijs heeft reeds 2 kandidaten gesuggereerd, maar deze 2 personen zijn 1^{ste} jaar bachelor. Een ervan heeft nog nooit een orkest gedirigeerd. Aaron heeft erover gepraat met Bastijn, hij volgt nu een opleiding in Leuven. Hij kan zich kandidaat stellen. **(Filip).**

Vacaturebericht zal door **Filip** aangepast worden.

Ter info: opvolging na de vergadering

Na de vergadering is gebleken dat de conclusie van de bespreking onduidelijk was: zou de vacature al dan niet worden opengesteld, indien er een interne kandidaat was? De meningen, ja dan nee, lopen uiteen...

Na een gesprek met een kandidaat, werd dan ook met de gesprekvoerende delegatie beslist om de vacature niet openbaar te maken maar de gesprekken te beperken tot de drie (vermoedelijke) kandidaten. De twee andere geïnteresseerden worden dan ook op korte termijn gecontacteerd om hun mogelijke kandidatuur snel in te dienen.

Onthaal nieuwe muzikanten EA

Moeten beter opgevangen worden, misschien met een huisbezoek, Isaura, Robin Vandersype Aaron is akkoord om dit te doen samen met Isabel.

Duidelijk toelichting geven en samen met de kennismakingsbrochure met de verwachtingen...

<https://www.dropbox.com/s/sl7793y0m039vtv/Kennismakingsbrochure%202015%2011.pdf?dl=0>

Isaura start pas na 15nov. In na het laatste concert in Marke, na de herfstvakantie gaan Aaron en Isabel op huisbezoek.

• **Aanwezigheden repetitie**

Isabel heeft excel bestand uitgeprint :

- *Nele gaat nooit meer mogen spelen volgens de dokter.*
- *Marino gaan we toch nog een laatste huisbezoek brengen, ook aan de dochter navragen ivm het instrument.*
- *Mathijs Bekaert zal door Aaron nagevraagd doen. In de jeugdharmonie zal hij ook niet meespelen met het nieuwjaarsconcert.*
- *Elisa is hoogzwanger.*
- *Nico Hoornaert is terug benoemd op de boot als officier. In de week in Nederland, komt vrijdagavond laat thuis en ziet het meestal niet meer zitten om dan nog te komen. Aaron zal telefonisch contact opnemen.*
- *Asha zit op kot in Gent, heeft de vrijdagavond laat les en de maandag vroeg en komt in het weekend meestal niet naar huis.*
- *Jelke, telefonisch contact opnemen door Aaron.*
- *Elke laat altijd weten als ze komt of niet.*
- *Bram heeft laten weten dat hij geregeld niet kon komen, maar zal nu beteren ! Bellen Aaron.*
- *Barbara is door val enkele weken uit geweest.*
- *Eveline ziet het soms niet zitten.*
- *Geert is ok, met concert Marke.*
- *Francis is ok.*
- *Eva Buyschaert is door verstrooidheid. Door de wissels met de jeugd.*
- *Hannelore verwittigd altijd.*

Het verwittigen kan soms ook wel beter. Wanneer Aaron de jeugd overneemt valt het hem op dat sommigen die daar aanwezig zijn vertrekken voor EA begint. Zij geven dan ook niet door dat ze niet op de repetitie van EA zullen aanwezig zijn.

Misschien na 3 afwezigheden een mailtje sturen als ze niet verwittigd hebben ! Isabel zal dit doen.

2 Rapportering werkgroepen

2.1 Communicatie (Wannes)

- *Lien Vandenbroucke heeft wel goeie ideeën maar is veel te duur. Wannes heeft wel ideeën kunnen overnemen om zelf van start te gaan bij het maken van een nieuwe website/huisstijl.*
- *Wannes is er in geslaagd om een website zelf samen te stellen. Structuur jeugd, mini en harmonie. Wordpress systeem. Kader is er, wil graag met mensen samenzitten om een goeie tekst samen te stellen samen met Filip, Isabel, Zoë, Elias en Chantal. Alles is in een teststadium. Eens testen www.grietenwannes.be*
- *Hij kan het wel niet alleen dragen, vraagt dus hulp.*
- *Je kan ook modules aankopen(later stadium)*

- *Wil tegen nieuwjaar een nieuwe werkgroep om dit verder uit te werken.*
- **21 november om 9 uur bij Filip Santy.**

2.2 Financiën (Julie)

2.2.1. Kasverslag

- *Volgende vergadering*
- *Aankoop Instrumenten*
 - *piccolo voor Eva - mail versturen naar Peter Verhoyen voor meer info over de nieuwe aankoop.*
 - *Aankoop van slagwerkinstrumenten, o.a.via waardebbon € 500 Bergeraux/Vlamo*
 - *Er zullen verschillende instrumenten aangekocht worden voor het slagwerk, waaronder congas, stokkentafel, tamboerijn*
 - *Herstelling pauk laat op zich wachten tot het wisselstuk binnen is. Zal deze ter plaatse komen herstellen. Er zijn nu in de koperen buik verschillende builen. Hoe dit kan is ons toch een raadsel.*

2.3 Muzikale werking (concerten en optredens,

2.3.1 Mini's (Wannes)

- *Mini's concert in Weister is in orde ism de kerstmarkt 11 december, na de repetitie, blitsbezoek.*

2.3.2 JEA (Elias/Zoë/Chantal)

- *Kaart en spelletjesnamiddag, was tof, zat goed in elkaar, winst ok, spijtig van gebrekkige opkomst van de muzikanten, meeste aanwezigen waren van de werkgroep zelf.*
- *Enkele hadden de opmerkingen dat het hun vrienden moeten komen kaarten, maar zijn ze er zelf ook niet en hebben ook niet de inspanning gedaan om deze tot bij de activiteit te krijgen....*
- *Opmerking van de muzikanten (vooral tussen de 20-jarigen) : Misschien zitten we tegen dan niet meer in de jeugdharmonie en heeft het ook voor ons geen nut om hiervoor een spaarpotje aan te leggen.*
- *Er was veel te weinig volk. Zullen hierover de werkgroep nog aanspreken over een andere aanpak bij zo'n activiteit.*
- *Moeten meer rondvragen, meer voorverkoop.*
- *In de kern werd reeds besproken dat het financiële mag geen rem zijn om in de harmonie te spelen. (de meesten denken dat het bij ons niet voorkomt)*
- *Mini's hebben bv. teveel activiteiten Muziek valt dan als eerste af. Waarom.?*
- *Alles moet duidelijk gemaakt worden met een schrijven naar de ouders van de muzikanten. Een spaarplan moet opgemaakt worden zodat muzikanten die het financieel niet zo goed hebben toch meekunnen op reis door bv. een maandelijkse sparen..*
- *De reis naar Italië zal getrokken worden door Jos Leplae en Siska Buyschaert, Bart Vandersarren en Eddy Debrulle en Chantal Lambrecht. Streek die we voorlopig uitwerken is Turijn, Genua en Firenze.*
- *Muziekkamp loop. Vrachtwagen opnieuw geregeld met BND (nu vzw Effect). Enkel de kilometers te betalen. Vergoeding Mathijs: krijgt dit van Vlamo(ondersteuning muziekkampen). Aanvraag is reeds ingediend.*
- *Lijst van de ereleden doorsturen naar Elias door **Filip [ok]** Met het aantal kaarten dat zij moeten ontvangen per concert.*
- *Aan de jeugdharmonie werd gevraagd informatie door te geven voor het magazine Blitz. De tekst is gezien door Filip en reeds doorgestuurd naar Blitz.*

2.3.3 EA (Isabel/Brecht/Filip)

- *Sluikstorten : Onze containers worden gebruikt door buurtbewoners die hun afval komen deponeren. Bij het PMD zaten verkeerde dingen waardoor het ophaalpersoneel zal weigeren om deze nog te ledigen We zullen dit probleem uit de weg ruimen door te werken met de blauwe zakken (die we gratis bij Transit kunnen verkrijgen). Freddy of Rik zullen op regelmatige tijdstippen deze zakken zelf buiten plaatsen.*

Jeugddienst mag deze komen ophalen. **Chantal**

- De andere bakken zullen we aan de zijdeur van het muzieklokaal plaatsen.

2.3.3.1 *Werkgroep maartconcert : stand van zaken (Aaron)*

- Concert gaat door in Budascoop, concertstudio is geen optie door verbouwingen. Concertstudio is naar geluid beter, in de Schouwborg moet je de parterre vullen, wat volgens ons niet haalbaar is. Wat de gevolgen zijn als de parterre niet vol is is niet gekend.
- **Filip** gaat mee onderhandelen met Karl Benoit en Trees (cfr. evaluatie vorig jaar).
- Aaron wil liefst voor een uitverkochte zaal een concert geven (*en wij ook*) en denkt dat de schouwborg daardoor geen optie is.
- Bar in Buda zal praktisch ingericht moeten worden
Vip receptie, hoeveel kaarten krijgen de sponsors
 - Er moet dringend een brief met juiste afspraken gemaakt worden rond sponsoring **Dries** zal hierover nadenken en dit op papier plaatsen. Moeten navraag doen bij Karel Francois wat de vroegere aanpak was bij de sponsors. Start van sponsors is Maartconcert.
 - Structurele sponsors komen op de affiches
Q lite, KBC, Krantehuisje, Vandecasteele, St. Cornil&St-Vincent
 - Programma ligt vast, solist Seppe Vandewalle accordeon, 2 solo stukjes + nog 2 extra zaken
 - Tekst voor media, flyertocht, muziekverenigingen aanspreken
 - Klank en beeldopname, Youtube, koppelen aan de huisstijl van ons.
 - Presentatie moet nog uitgewerkt worden
 - Budget zal bijgehouden worden door Karel Benoit voor het maartconcert.

2.3.3.2 *Voorstel wijkconcert(en)*

- Freddy: de harmonie kenbaar maken in de gemeente, als de mensen niet komen zelf eens in de wijken gaan spelen.
- Aaron wil ook 2 maal een marsoptreden doen. Eventueel met Vlamo eens contact opnemen voor ondersteuning door marsdeskundige?
- Marsoptreden in Aalbeke vinden enkelen oubollig, we kunnen misschien beter op kleine pleintjes een concert spelen. Eventueel eens de vrijdagavond repeteren op een ander plein. Vb. de Vijfwegen
- Nog geen beslissing hierover, verder nadenken over beste formule

2.3.3.3 *Ideeën projectwerking*

- Vandecasteele opening nieuwe bureau's **Filip** gaat dit navragen en tevens ook sponsoring vragen.
- Aaron is een programma aan het uitwerken : een werk van 55 min. Voor orkest ook voor rock/band
Musicals
Rock/band groepje bv van Wouter Vandersyppe
Moeten wel deftige groepen zijn.
Eerst een goed concept maken en dan via Stad
Het moet echt iets zijn dat in het oog springt !
- Aaron vraagt om (meer) feedback van het bestuur of alles goed loopt met de repetities en de verwachtingen.

2.4 *Ceciliafeest (pro memorie)*

- Alles verloopt ok.
- Foto van het orkest (maartconcert 2015) voor Arsene laten maken op canvas. **Isabel** zal dit bestellen.

2.5 *Restaurant (Freddy/Rik) evaluatie, resultaat*

- *Verslag kernvergadering*
- *Voorverkoop is nog niet helemaal volledig. Er moeten nog altijd kaarten worden afgerekend door muzikanten*
- *Karel Benoit vraagt om een aparte rekening te openen om geld te storten. Hiermee gaan we niet akkoord, we kunnen niet voor iedere activiteit een rekening openen. Rekeningen open voor een vereniging is nu trouwens ook administratief een hele procedure. Voorstel is om het geld privé te storten en dan over te maken aan EA. Alternatief: de ontvangen betalingen snel doorgeven aan de verantwoordelijke van een activiteit door wie de rekening beheert.*
- *Opvolging moet vlugger gebeuren. Nu voorlopige winst € 6.862,91 + nog afrekening van muzikanten die hun kaarten nog moeten betalen. - 538 bezoekers*
- *Totaal voor € 805 aan steunkaarten verkocht dankzij deur aan deur verkoop.*
- *Moet betere koffie geserveerd worden. (Dries)*
- *Freddy heeft nog voorraad Gin, wie interesse heeft kan bij hem terecht.*
- *Nog 200-300 aan voeding over voor volgend jaar.*
- *Filip zal mailtje sturen met bedanking.*

2.6 Lokaalbeheer

2.6.1 Stand van zaken brandweerkazerne (Dries)

- *Dries heeft geen nieuwe info. Laatste uitlating: door schepen Byttebier op 'n Beetje Muziek. In gemeenteraad werd gesproken over aanpak Chirolokalen in Luignestraat, niet over de rest.*

2.7 Andere activiteiten

- *Nieuwjaarsreceptie: vrijdag na het maartconcert, algemene vergaderingmisschien voorstelling nieuw programma of iets anders bowlen. Isabel zal voorstel doen met Eveline Millecamp*
- *We zouden meer aanwezig moeten zijn op activiteiten van verenigingen en korpsen uit de buurt. Vb. Level UP, Schouwburg 14 nov.: project van MV Sint-Jan Marke (geselecteerd door Vlamo. Muziek bij gamemuziek)*

2.8 Externe vertegenwoordiging

2.8.1 ARKO en Culturele Raad (Rik)

2.8.2 Vlamo

- *Burgerlijke bestuurdersaansprakelijkheid : hierop intekenen, wordt sterk aangeraden aan de vzw. Meer informatie bij Vlamo vragen. Elias zal dit navragen en hierover verslag uitbrengen*

3 Varia

- *In de context van de opvoering van "En Avant Marche" (Schouwburg, 28 januari) zoekt de erfgoedcel Kortrijk muzikanten 'met een verhaal' voor een interview. Vanuit EA stellen we voor om 'intergenerationaliteit' in de verf te zetten: Freddy, Brecht&Eveline, Dieter&Annelies, Jelle en Auke.*
- *Lidmaatschap VSDC (vzw-wetgeving) te betalen*
- *De Warande: nieuwe mogelijkheden voor jeugdverblijven of repetitiweekend Is te bekijken of we hier niet eens een muziekkamp kunnen organiseren.*
- *Klankbord: artikel rond jeugdwerking en sponsorcampagnes via een platform via hun website. <https://vlamo.kolect.com/>*
- *Jolien Windey wil terugkomen, vraag of er nog een sax over is. Freddy heeft er zelf nog één in eigen bezit, maar heeft daar andere plannen mee. Zal dit toch voor de zekerheid eens nakijken.*
- *Basklarinet voor Bleike, is volledig nagezien en in orde gezet.*
- *Trompet van Elias is ook terug op orde gezet.*

4 Vastlegging datum volgende vergadering

- 6 jan. 2016

Planning activiteiten (enkel indien van toepassing)

Datum	Groep	Activiteit	Plaats	Uur
<i>Klik hier als u een datum wilt invoeren.</i>	<i>Kies een item.</i>	<i>Klik hier als u tekst wilt invoeren.</i>	<i>Klik hier als u tekst wilt invoeren.</i>	<i>Klik hier als u tekst wilt invoeren.</i>